
5. Zápis z jednání správní rady Svazku obcí ,,Drahanská vrchovina"
2l.bíezna20l9 v 9:00 hodin v Račicích-Pístovicích

Přítomní: J. Fládr, Z. Hermarlová, D. Hlavsa D. Křížová, A. Majchrák, L. Marišler, J. Pořízek,
L. Pospíšil, S. Švarcová, K. Ševčíková, H. Šiblová, J. Šteflíček

Starosta obce Račice-Pístovice přivítal všechny přítomné a předal slovo místopředsedkyni svazku Haně
Šíblové, která konstatovala, že program byl zaslán všem písemně.

Program:
1. Zahájeni a schválení programu jednání

2. Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu
3. Kontrola plnění usnesení
4. Hospodaření svazku
5. Dotace na rok 2019
6. Různé
7. Závér

Usnesení č. 1:
Správní rada schvaluje program správní rady.
Přítomno: 12 členů Pro: l2 hlasů Proti:0 Zdrže| se:0

2) volba ověřolratelů zápisu a zapisovatele
H. Šíblova navrhuje jako ověřovatele zápisu paní D. Křížovou
K. Sevčíkovou. K návrhu nebyly připomínky.
Usnesení č. 2:
Správní rada sc,hvaluje jako ověřovatele paní D. Křížovou a

a paní S. Švarcovou a zapisovatelku

K. Sevčíkovou.
Přítomno: 12 členů Pro: 12 hlasů

3) kontrola plnění usnesení z poslední správní radv
a) starosta Račic-Pístovic - svolání SR - splněno
b) Napsat stížnost navývoz komunálního odpadu společnosti RESPONO - splněno

4) Hospodaření svazku
Tabulka hospodaření byla zas|ána všem starostům před konáním správní rady a nebyly k ní vzneseny
připomínky.

paní S. Švarcovou a zapisovatelku

Proti: 0 Zdržel se:O

se zapojí téměř

8x4m.

5) Dotace na rok 2019
Svazek požáda| o dotaci na kontejnery a drtič odpadu ze zaltrad z OPŽP. Do dotace
všechny obce svazku.
Svazek požádal o dotaci v programu PRV JMK na 12 ks nůžkoqfch stanů o velikosti

6) Různé
6.I. Zástupci spoleěnosti Urbitech, která se zaměřuje na služby pro obce a města v ČR a na
Slovensku. Zástupci přišli představit službu Hlášení rozhlasu, jedná se o rozesílání hlášení SMS
zprávaml Zájemci se ozvou sami na kontakty, které od zástupců dostali.

6,2.Zájemci o aktualizaci Misys nahlásí své požadavky D.Křížové do pátku 22.3.2OI9. H. Šíblová
k tomuto bodu informovala o nabídce GObec. DAMA SYSTEM je další z možností.

6.3. MAS Moravský svaz zas|ala informaci o vydávání novin pro turisty, svazek se do tohoto
projektu letos nezapojí. Jednotlivé obce se mohou zapojit samy, budou-li mít čas.



7| Závér
Příští správní rada proběhne 25. 4.2019 v Krásensku, pozvánky na SR pzešle H. Šíbíová.
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